

KØNG BORGERFORENING

Referat Bestyrelsesmøde den 6. juni 2024

Dagsordenspunkt:	Resume:	Beslutning/Hvem:
1. Godkendelse af Dagsorden.	<p>Dagsordenen blev godkendt.</p> <p>Allan havde inviteret Rikke Fuhrmann til deltagelse på bestyrelsesmøde, så hun kunne orientere sig om hun vil indtræde som 2. suppleant i bestyrelsen. Alle i bestyrelsen bifaldt Rikkens deltagelse.</p>	
2. Opfølgning fra sidste møde	<p>a) Kontakt til Æblehaven v/ Kurt Kurt har haft kontakt til lederen vedr. tilskud til tur til Avnø, for institutionens børn, - afventer tilbagemelding.</p> <p>b) Infoskærme ved REMA 1000 v/Allan Allan har haft kontakt med købmanden (Jesper), der kunne fortælle, at han har haft møde med ISG, da de ligeledes ønsker infoskærm opsat (i lighed med den ved indkørsel til Næstved). Hvis den ikke kan opsættes ved REMA 1000, kan den evt. placeres ved Køng Auto. Jesper og eller Anders Jacobsen ISG vender tilbage til Allan.</p> <p>B1) Hjertestarter (NYT PUNKT) v/Allan. Allan har fået henvendelse fra Henrik Jensen om at Jørn Frederiksen via TRYG fonden, har fået bevilget en hjertestarter og i den forbindelse spørger om Køng Borgerforening kan være behjælpelig med økonomisk støtte til drift. Tænker placering på Bellisvej/Kviemarken Bestyrelsen støtter forslagen, vil dog anbefale en mere central placering på Bankevejen.</p> <p>c) Bosætning – kontakt til byggefirmaer v/Allan. Allan har p.t. ikke taget kontakt. Kurt har meddelt kommunen at vi har 2 potentielle byggegrunde, afventer tilbagemelding. Allan og Kurt arbejder videre med sagen og inddrager Hans Christians planer på Kviemarken.</p>	<p>Kurt holder bestyrelsen orienteret om sagens udvikling.</p> <p>Allan holder bestyrelsen opdateret om sagens udvikling.</p> <p>Allan viderebringer bestyrelsens anbefaling og orientere efterfølgende bestyrelsen.</p> <p>Sættes på dagsordenen på Næste bestyrelsesmøde.</p>
3. Meddelelser fra	<p>a) Formanden.</p> <p>1) Køng Museum jubilæum – p.t. ingen omtale i Sydsjællands Tidende. Gaven fra Køng Borgerforening flag allé tog sig rigtig flot ud.</p> <p>2) Henrik har slået græsset på Spindevænget.</p> <p>3) Sct. Hans fest. Kurt har forespurgt Poul Erik Rønje om planer, idet han tilsyneladende ikke har ladet høre fra sig. Det ser imidlertid ud til at Poul Erik har arrangeret det hele og beder i den forbindelse om opsættelse af</p>	<p>Kurt aftaler det videre forløb med Poul Erik og vender</p>

	<p>vandhane samt dato for op og nedtagning af telt samt borde og stole.</p> <p>b) Lokalforum</p> <p>1) Sidste møde i bestyrelsen den 15. maj 2024. Meiken orienterede kort herom, referatet vil blive lagt på Lokalforums hjemmeside.</p> <p>2) Fællesmøde for foreningerne v/Kurt Kurt havde desværre misset dette møde, hvorfor der ikke deltog repræsentanter fra Borgerforeningens bestyrelse. Meiken havde i forvejen meddelt Kurt at hun ikke havde mulighed for at deltage.</p> <p>3) Næste bestyrelsesmøde den 12. juni, uden deltagelse af Meiken.</p> <p>4) Dialogmøde planlagt til den 19. november 2024, - der er endnu ikke fastlagt emner.</p>	tilbage til bestyrelsen om praktikken.
4. Økonomi	<p>Indestående i bank p.t. ca. 128.450 kr.</p> <p>Bestyrelsen drøftede de omfattende bankgebyrer og om der er mulighed for at ændre dette evt. ved at skifte bank. Allan fandt ikke at det ville ændre noget at skifte bank.</p>	
5. Grøn Pulje	<p>1) Status v/Meiken Meiken gav en status om projektet, - status er udsendt til arbejdsgruppens medlemmer, herunder bestyrelsen. Vi enedes om at henlægge næste bestyrelsesmøde til besigtigelse af projektområdet.</p> <p>2) Artikel i Sj. Tidende</p>	<p>Meiken rykker Johannes Jensen for status på flytning af både/bådvrug.</p> <p>Afventer at vi er længere i projektet.</p>
6. Områdefornyelse	<p>Arbejdsgruppe v/Kurt og Meiken Kurt havde ikke deltaget i det 1. møde men Meiken kunne fortælle, at arbejdsgruppen var enige om at trække på samme hammel og repræsentere hele området. Forvaltningen har indkaldt til 3 opstartsmøder hhv. 18. juni 2024 kl. 17:00 – 19:00 Køng Egnshus 20. juni 2024 kl. 17:00 – 19:00 Svend Gønge Skolen 25. juni 2024 kl. 17:00 – 19:00 Rytterskolen Gl. Lundby Arbejdsgruppens medlemmer deltager i alle 3 møder. Kurt har på vegne af bestyrelsen modtaget invitation til mødet den 18. juni og vi deltager i det omfang det er muligt.</p> <p>Allan kunne allerede nu meddele at han ikke deltager og opponerede endnu engang over at arbejdsgruppen var nedsat på Lokalforums generalforsamling, hvilket han finder udemokratisk.</p>	<p>Kurt foretager en samlet tilmelding.</p> <p>Kurt vil på opstartsmødet plædere for at arbejdsgruppen kan suppleres med andre interesserede.</p>
7. VE-anlæg	<p>Arbejdsgruppe v/Kurt Kurt forsøgte ihærdigt at berette fra de 2 afholdte møder, men diskussionen om arbejdsgruppens legitimitet blev igen det vi diskuterede i bestyrelsen.</p>	

8. Aktivitetskalender	<p>På generalforsamlingen den 25. april 2024 havde vi bedt de fremmødte om at give input til hvad bestyrelsen skulle arbejde med fremover. Som det fremgår af referatet, kom der mange gode bud herpå. Vi kigger på dem og drøfter hvad vi skal arbejde videre med.</p> <p>Punktet kunne ikke behandles, da flere bestyrelsesmedlemmerne ikke havde orienteret sig i referatet fra generalforsamlingen og derfor ikke var velforberedte. Meiken foreslog derfor at punktet udskydes til næste bestyrelsesmøde.</p>	Punktet sættes på det kommende bestyrelsesmøde.
9. Eventuelt	<p>1) Kurt nævnte at der henstår følgende arbejdsopgaver og vi skal planlægge en arbejdsdag i nærmeste fremtid.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vedligeholdelse af Bygaden 20 – udskiftning af vægplader - Spindevænget – istandgørelse af skurene. <p>2) Drøftelse af hvem der ejer gadekæret ved Poul Erik Rønje?</p>	<p>Kurt indkalder til arbejdsdag.</p> <p>Kurt undersøger.</p>
10. Næste møde	Den 24. juni 2024 kl. 19:00 hos Meiken samt gåtur i området der er omfattet af GRØN PULJE. Meiken sørger for kaffe og kage.	<p>Punkter:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Aktivitetskalender - Områdefornyelse, -opstartsmøder. - Bosætning